
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

INTERPELLATION TILL REGIONSSTYRELSENS ORDFÖRANDE 
 
Angående - Administrativa kostnader 

Den nuvarande regionledningen har som mål att kraftigt minska 
regionens administrativa kostnader. Genom våra kontakter inom SKR har 
vi förstått att den nuvarande regeringens förändringar i systemen för 
statsbidrag till regionerna kommer att kräva mycket större administrativa 
insatser. De största regionerna kommer att klara det, men de mindre 
regionerna kommer att tvingas bygga upp lika stora administrativa 
apparater som Stockholm, Skåne och Västra Götaland.  
 
 
Mina frågor är:  
 
1 - Har regionledningen tagit i beaktande de förändrade reglerna för 
statsbidrag i sitt arbete med att sänka de administrativa kostnaderna för 
Region Gävleborg?  
 
2 - Hur har regionledningen för avsikt att hantera de nya krav som det 
förändrade bidragssystemet innebär?  

 
 
 

 

 

Enånger 4 mars 2024  
 
Joakim Westlund, Centerpartiet  


